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Den 17. desember 2015 ble det avholdt møtei Måsøy kommunestyre.
Møtet ble holdt på Havøysund Hotell - møterommet.

Møtet var berammet med møteinnkalling, saksliste og sakspapirer den 10. desember 2015.
Dette var sendt til kommunestyrets faste og vararepresentanter, media og øvrige pr. e-post.
Møtet var samtidig kunngjort på kommunens hjemmeside.

Den 16. desember 2015 ble det sendt ut en tilleggs sakliste og sakspapirer på I sak.

Møtet ble satt kl. 09.00

Det ble foretatt navneopprop.

Funksjon
Ordfører
Varaordfører
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Varamedlem
Varamedlem

Parti
SP

H
SP

SP

SP

SP

SP

SP

H
AP
AP
AP
AP
AP
AP
SP

SP

Navn
Gudleif Kristiansen
Tor-Bjarne Stabell
Reidun Mortensen
Bjørn Harald Olsen
Ä,ge Flaten
Mette Olsen
Amund Myrvold
Kenneth Johnsen
Knut Asbjørn Arnestad
Georg Mathisen
Reneè Andersen
Arvid Mathisen
Rune Mathisen
Bernth Sjursen
Elisabeth Jensen
Robin Jørgensen
Alf Lorentzen

Forfall lføtt for
FO

FD

Gudleif Kristiansen
Äge Flaten

Kommunestyret var fulltallig med l5 representanter til stede.

Fra administrasjonen:
Rådmann Inga Sørensen, og som sekretær i møtet kontorfaglært Lill-Iren Sjursen.
Teknisk sjef Lasse Danielsen, økonomisjef Ingrid Majala og sektorleder for helse og omsorg
Ann Jorunn Stock var tilgjengelig i salen for å kunne svare på evt. spørsmåI.

Møteinnkalling - Godkj ent

Sakliste - Godkjent. Repr. Georg Mathisen (AP) spurte om det var mulig å behandle en
tilleggs sak, Brøytetjenesten FV 889. Legges ved som protokolltilførsel.



Valg av sette ordfører:
Forslag på Reidun Mortensen (SP) - Enst. vedtatt

Møtet hevet kl. 16.30
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V 
MASØYKOMvrrlNE

Utvalg: 
I

Møtested:
Møtedato:

MØTEINNKALLING

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
17.12.2015 Tid: kl. 09.00

lsl86 tst76s
øKONOMIPLAN 2016.2019 OG BUDSJETT 2016
INDUSTRIEIENDOM KF

Representantene innkalles herved. Eventuelle forfall meldes snarest til
formannskapskontoret tlf. 47 6 07 845 .

Vararepresentantene skal bare møte etter særskilt innkalling.

SAKLISTE

Arkiv Saksnummer Journr

ls3 15/80 lst84
BUDSJETTREGULERING 2OI5 - HAVNA

150 15/81 tst7tg
BUDSJETT 2016 OG øKONOMIPLAII 2O16-2019. HAVNA

153 15182 15t820
BUDSJETTREGULERING 2OI5 - MÅSØY I VEKST

15183 15t822
OMSTILLINGSPLAN 2016 -201S MÁ.SøY I VEKST

150 15184 1st82t
BUDSJETT 2016 MED øKONOMIPLAN - MÅSøY I VEKST

150 1sl8s tst766
BUDSJETT 2016 - MÅSøY SOKN

150

MÅSøY

033 15187 tst6s2
OMORGANISERING MÅSøY INDUSTRIEINDOM KF

l5l88 15t613
VALG AV NÅU FOR MENNESKER MED NEDSATT
FUNKSJONSEVNE 2015 . 2OI9

033



033

F30

231

1s0

Husbanken

231

232

150

t5193
STARTLÅN 2016

r5189 15l6t9
SUPPLERINGSVALG HAVNESTYRE 2OI5 . 2OI9

15190 l4n6
ANMODNING OM BOSETTING AV FLYKTNINGER 12O16

t5l9l 15/118
MERKANTILE GEBYRER

t5/92
SKATTEVEDTAK 2016

151797

t51799

15194 t4nt62
GEBYRREGULATIV 2016

tslgs lst798
EIENDOMSSKATT 2016

15196 15t552
ØKONOMIPLAN OG BUDSJETT 2016 _ MÅSØY KOMMUNE

Orienteringssak:
Daglig leder Even Johansen orienterer om Måsøy i Vekst KF

it¡tÅSøy KOMMUNE , 9690 Havøysund, den 10. desember 2015

ùcll

Tor-Bjarne Stabell



V 
MASøYKOMMUNE

TILLEGG SAKSLISTE

Utvalg:
Møtested:
Møtedato:

Kommunesfyret
Havøysund Hotell - møterommet
17.12.2015 Tid: kl. 09.00

SAKLISTE

Saksnummer Journr.

tsl97 1sl860
BUDSJETTREGULERING
INDUSTRIEIENDOM KF

2015

MÅSØY KOMMUNE,9690 Havøysund, den 16. desember 2015

ôr' El, bd,l"

Arkiv

nnÅsøv

hl[,n n

Bjärne
(.

Tor- Stabell
Fung. ordfører



Orienteringssaker kommunestyremøte 17. desember 20152

Þ Måsøy i Vekst KF v/ Even Johansen

Þ Kongekrabbesaken

Þ Brøytetjenesten FV 889



80/1 5

BUDSJETTREGULERING 2015 - HAVNA

Rådmannens innstillins:
Styret vedtar budsjettreguleringene slik de er lagt fram i forslaget til budsjettreguleringer.
Styret presiserer at reguleringene også omfatter bruken av ubundne investeringsfond på Kr
katodisk beskyttelse av betongpir og fierning av nedsunket vrak ved et kaianlegg.

1201420.-Til

Behandling:

Repr. Rune Mathisen fremmet følgende forslag på vegne av AP:

Kommunestyret vedtar det framlagte forslag til budsjettregulering som også omfatter bruk av ubundne
investeringsfond på kr. 1.201.420,-

Votering:
Rådmannens innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Rune Mathisen.
Rådmannens innstilling - falt
Forslag fremmet av repr. Rune Mathisen - Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar det framlagte forslag til budsjettregulering som også omfatter bruk av ubundne
investeringsfond på kr. 1.201.420,-

Enst. vedtatt

8l/15
BUDSJETT 2016 OG ØKONOMIPLAN 2O16-2019. HAVNA

Rådmannens in nstillins:
Styret vedtar budsjettet for 2016 og økonmiplanen 20 l6 -20 I 9 slik det er lagt fram.
Dette vil gi et estimert overskudd päl<r.427000.- .

Følgende rettelser føres inn i Økonomiplan 2016. Estimert Inntektstap ved eventuell bortfall av avtalen med
hurtigruten blir ført inn .I tillegg noen korrigeringemår detdet gielder tilskuddsmidler som kommunen har søkt
om . Hvilke kai anlegg som hadde restgjeld i forbindelse med utvidelsen av havnedistriktet

Behandling:

Repr. Bernth Sjursen fremmet følgende forslag på vegne av AP:

Kommunestyret vedtar det framlagte forslag til budsjett 2016 og økonomiplan 2016-2019

Votering:
Rådmannens innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen.
Rådmannens innstilling - falt
Forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen - Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar det framlagte forslag til budsjett 2016 og økonomiplan 2016-2019

Enst.vedtatt



82115

BUDSJETTREGULERING 2015 MÅSØY I VEKST

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KF sitt forslag til budsjettregulering for 2015

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KF sitt forslag til budsjethegulering for 2015

Enst. vedtatt

83/l 5

OMSTILLINGSPLAN 2O16 - 2018 _ MÅSØY I VEKST

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret vedtar revidert omstillingsplan 2016 - 2018 og Handlingsplan for 2016

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar revidert omstillingsplan 2016 - 2018 og Handlingsplan for 2016

Enst. vedtatt

84lts
BUDSJETT 2016 MED ØKONOMIPLAN_ MÅSØY I VEKST

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KFs forslag til Budsjett 2016 og Økonomiplan 2016-2019

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KFs forslag til Budsjett 2016 og Økonomiplan 2016-2019

4

Enst. vedtatt



85/l 5
BUDSJETT 2016 - MÅSØY SOKN

Formannskanets innstillins:
Måsøy kommunestyre vedtar at tilskuddet til Måsøy Sokn fastsettes til k 1.450.000 for 2016.
Kommunestyret ønsker at regnskapet til Måsøy Sokn tas tilbake til økonomikontoret.
Ordfører oppnevnes til å forhandle med regnskapsbyrået som brukes for å få dette til.

Behandling:

Repr. Georg Mathisen erklærer seg innhabil i sak 85/15 dq han er leder i Måsøy Menighetsutvalg.
Hanforlot møtet under behandling av denne saken.

Repr. Arvid Mathisen fremmet følgende forslag på vegne av AP

Måsøy kommunestyre vedtar at tilskuddet til Måsøy Sokn fastsettes til kr 1.450.000 for 2016.
Kommunestyret ber Måsøy kirkelig Fellesråd gøre iiltaVvedtak som g¡ør at regnskapet kan tas tilbake til
økonomikontoret.

VoterinË
Formannskapets innstilling settes opp mot forsalg fremmet av repr. Arvid Mathisen.
Formannskapets innstilling - falt
Forslag fremmet av repr. Arvid Mathisen - Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar at tilskuddet til Måsøy Sokn fastsettes til k L450.000 for 2016.
Kommunestyret ber Måsøy kirkelig Fellesråd gjøre tiltaVvedtak som gjør at regnskapet kan tas tilbake til
økonomikontoret.

Enst. vedtatt

Representant Georg Møthisen (AP) tiltrer møtet igjen.

86/1 5

øKONOMIPLAN 2016-2019 OG BUDSJETT 2016 - MÅSØY INDUSTRIEIENDOM KF

Rådmannens innstillins:
Måsøy kommunestyre vedtar Måsøy Industrieiendom KF sitt forslag til budsjett 2016.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar Måsøy Industrieiendom KF sitt forslag til budsjeft 2016.

5

Enst, vedtatt



87/15
OMORGANISERING MÅSØY INDUSTRIEINDOM KF'

Ordførerens innstillins:
Med bakgrunn i den utvikling Måsøy Industrieiendom er kommet i - bl.a. med flere bygg og flere leietakere -
ønsker kommunestyret å utfordre foretaket på fremtidig organisering, og vil derfor forlenge nåværende styrets
funksjonstid fram til sommeren 2016.

Fram til da foreventer kommunestyret at rådmannen sammen med styret i Måsøy Industrieiendom KF
utreder/vurderer selskapets fremtidig struktur, som så vil bli tatt opp til politisk behandling i kommunestyret
vinteren/våren2016.

Behandling:

Repr. Arvid Mathisen fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av AP

l.Kommunestyret forutsetter at tvisten med leietaker vedr. klippfìsktørkeriet er avsluttet og oppgiort før
selskapet tas inn i det kommunale regnskapet.
2. Det forutsettes at leiekontrakter vedr. klippfisktørkeriet og Måsøy Jobbsenter videreføres i nåværende form.

Votering:
Ordførerens innstilling - Enst. vedtatt
Tilleggsforslag fremmet av repr. Arvid Mathisen - Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Med bakgrunn i den utvikling Måsøy Industrieiendom er kommet i - bl.a. med flere bygg og flere leietakere -
ønsker kommunestyret å utfordre foretaket på fremtidig organisering, og vil derfor forlenge nåværende styrets
funksjonstid fram til sommeren 2016.

Fram til da foreventer kommunestyret at rådmannen sammen med styret i Måsøy Industrieiendom KF
utreder/vurderer selskapets fremtidig struktur, som så vil bli tatt opp til politisk behandling i kommunestyret
vinteren/våren2016.

l.Kommunestyret forutsetter at tvisten med leietaker vedr. klippfisktørkeriet er avsluttet og oppgjort før
selskapet tas inn i det kommunale regnskapet.
2. Det forutsettes at leiekontrakter vedr. klippfisktørkeriet og Måsøy Jobbsenter videreføres i nåværende form.

Enst. vedtatt
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88/1 s

VALG AV RÅD FOR MENNESKER MED NEDSATT FUNKSJONSEVNE 2OI5 - 2OI9

Rådmannens innstillins:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Mette Olsen fremmet følgende forslag på vegne av SP/H:

Grete Borch (LHL) - leder
Hanne Mathisen (MHM) - nestleder
Torgun Olsen (MHM) - medlem
Signy Sedeniussen (LHL) - medlem
Kenneth Johnsen - politiker

Varamedlem: Audhild Berg (MHM)
Asbjørg Arentz (LHL)
Ä,ge Flaten (politiker)

Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Grete Borch (LHL) - leder
Hanne Mathisen (MHM) - nestleder
Torgun Olsen (MHM) - medlem
Signy Sedeniussen (LHL) - medlem
Kenneth Johnsen - politiker

Varamedlem: Audhild Berg (MHM)
Asbjørg Arentz(LHL)
Åge Flaten (politiker)

Enst. vedtatt

89/15
SUPPLERINGSVALG HAVNESTYRE 2015 - 2OI9

Rådmannens innstillins:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Åge Flaten fremmer følgende forslag på vegne av SP/H:

Ny personlig vara for Stig Meyer foreslår Havøysund Fiskarlag, Jørn Oddvar Majala.
Fremmet av Havøysund Fiskarlag den I1.12.15.

Kommunestyrets vedtak:
Ny personlig vara for Stig Meyer foreslår Havøysund Fiskarlag, Jørn Oddvar Majala.
Fremmet av Havøysund Fiskarlag den 11.12.15.

7

Enst. vedtatt



90115

ANMODNING OM BOSETTING AV FLYKTNINGER 12016

Formannskapets innstilline:
Måsøy kommune utreder muligheten for å bosette inntil l0 flyktninger i2016. En forutsetning for bosetning er

at det er familier med barn, da kommunen i større grad har muligheter for å tilpasse seg dette enn hva er tilfelle
for mindreårige flyktninger.

For året 2017 vurderes å bosette ytterligere 5 flyktninger. Det er ønskelig at dette gjøres i form av et
rammevedtak, og at adminishasjonen får fullmakt fra kommunestyre til å disponere plassene for det enkelte år
innenfor denne rammen, i samråd med IMDL

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

9t/15
MERKANTILE GEBYRER

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret fastsetter de vedlagte gebyrer som Måsøy kommunes gebyrregulativ.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret fastsetter de vedlagte gebyrer som Måsøy kommunes gebyrregulativ.

Enst. vedtatt

92/15
SKATTEVEDTAK 2016

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret fastsetter maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for år 2016.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret fastsetter maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for är 2016.

Enst. vedtatt
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93/t5
STARTLÅN 2016

Formannskapets innstillinq:
Kommunestyret vedtar å oppta kr. 2 000 000,- i Husbanken til startlån for videre utlån til enkeltpersoner. Lånet
opptas som annuitetslån med nedbetaling over 20 år, flytende rente.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

941t5
GEBYRREGULATIV 2016

Formannskanets innstillins:
Formannskapet vedtar det ffemlagte forslag til Gebynegulaiiv 2016 med de satser på kommunale gebyrer som er
lagt inn i forslaget.

Gebyrregulativet gjelder for 2016

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

95/15
EIENDOMSSKATT 2016

Formannskapets innstillins:
I medhold av eiendomsskatteloven (esktl.) g 2 vedtar Måsøy kommunestyre å videreføre
eiendomsskatteutskivningen for 20 I 6.

Eiendomsskattesatsen er 6 promille fra20l6.

For boligdelen av eiendommer som ikke benyttes til næringsvirksomhet gjelder et bunnfradrag på kr 0,- av
takstverdi, jf. esktl. $ I 1.

I medhold av esktl, $ 7, b), fritas bygninger som har historisk verdi for eiendomsskatt. Nyoppført bygning som
helt eller delvis brukes som bolig fritas, jf. esktl. 97, c), i l0 år, eller til kommunestyret endrer eller opphever
fritaket.

Etter kommestyrets vedtak og esktl. $ 7, a), er følgende eiendommer fritatt for eiendomsskatt:
- Slg¡tterhusetv/Havøysund Sþtterlag
- LHl-bygger v/Olsen Gruppen AS
- Lagerbygning v/Måsøy jeger og fisk

9



Fotballbanen v/Havøysund Idrettslag
Skibua v/Havøysund Skiklubb

Eiendomsskatten følger kommunale avgifter og skal betales i fire terminer, jf. esktl. g 25. Ved taksering og
utskriving av eiendomsskatt benytter kommunen tidligere vedtatte skattevedtekter.

Behandling:

Repr. Åge Flaten (SP) ble innvilget permisjonfra kt. 14.00. Høn underskrev protokollen ogforlot møtet.
Vararepr. Alf Lorentzen (SP) tiltrådte møtet.

Repr. Georg Mathisen fremmet følgende forslag på vegne av AP:

Som formannskapets innstilling med følgende endring:
Eiendomsskattesatsen er 4 promille fta2016.

Votering:
Formannskapets innstilling settes opp mot forslag fremmet av repr. Georg Mathisen.
Formannskapets innstilling - falt
Forslag fremmet av repr. Georg Mathsien - Enst. vedtatt

Kommunetvrets vedtak:
I medhold av eiendomsskatteloven (esktl.) $ 2 vedtar Måsøy kommunestyre å videreføre
eiendomsskatteutskrivningen for 20 I 6.

Eiendomsskattesatsen er 4 promille fra2016

For boligdelen av eiendommer som ikke benyttes til næringsvirksomhet gjelder et bunnfradrag på kr 0,- av
takstverdi,jf. esktl. $ ll.

I medhold av esktl. $ 7, b), fritas bygninger som har historisk verdi for eiendomsskatt. Nyoppført bygning som
helt eller delvis brukes som bolig fritas, jf. esktl. 97, c), i l0 år, eller til kommunestyret endrer eller opphever
fritaket.

Etter kommestyrets vedtak og esktl. $ 7, a), er følgende eiendommer fritatt for eiendomsskatt:
- Skytterhusetv/HavøysundSþtterlag
- LHl-bygger v/Olsen Gruppen AS
- Lagerbygning v/Måsøy jeger og fisk
- Fotballbanenv/Havøysund Idrettslag
- Skibua v/Havøysund Skiklubb

Eiendomsskatten følger kommunale avgifter og skal betales i fire terminer, jf. esktl. g 25. Ved taksering og
utskriving av eiendomsskatt benytter kommunen tidligere vedtatte skattevedtekter.

Enst. vedtatt

l0



96lts
ØKONOMIPLAN OG BUDSJETT 2016

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommunestyre vedtar det framlagte økonomidokumentet som Måsøy kommunes årsbudsjett 2016 og
økonomiplan 2016 - 2019.

Kommunestyret krever at prosessen for budsjettbehandling bedres for fremtiden.
Komiteene og partiene må inn i prosessen på et langt tidligere tidspunkt.
Første budsjettutkast må foreligge før utgangen av oktober 2016.
Administrasjonen legger frem en tidsplan til formannskapet innen April 2016.

Pkt. 7 i sektor þr oppvel<st og kultur - Økonomiplan 201 6 - 20 l9
Nedleggelse av Måsøy skole fra 0 I .08. I 6 strykes.
Utredning om drift av Måsøy skole startes.

Investeringsbudsjett s. 5 - Økonomiplan 2016 - 2019:
Kommunestyret foreslår følgende prioriteringer utover den prioriteringslisten som foreligger (3-6).
2016: LAsfaltering og fartsdumper

2,Bassenget
3.Renovering av boliger

2017 1.Rådhuset

2.Rehabilitering tak Strandgata I 56
3.Snøfres

Behandling:

Repr. Arvid Mathisen fremmet følgende fellesforslag på vegne av SP/H/AP:

Formannskapets innstilling vedtas med følgende endringer:

1. Kommunestyret ber om at det settes i gang prosesser som fører til utgiftreduserende tiltak på minst
1,9 mill. kr. som dekkes inn ved følgende reduksjoner:
kr. 300.000,- fra Sentraladministrsjonen
kr. 600.000,- fra kultur- og oppvekst
kr. 1 mill. fra helse - og omsorg.

Bla ber en om at det konkret sees på en mulig felles drift av Daltun/Bekketun og Helsesenteret.
Midlene skal dekke inn reduksjon av eiendomsskatt og til fortsatt drift av Måsøy skole.

2. Kommunestyret ber om en utredning om videre drift av Måsøy skole som legges fram til behandling
april2016.

3. Kommunestyret vil fortsatt avholde sine møter på dagtid også med bevertning. Rammen for Politisk
styringsorgan økes med kr 100.000 som dekker tapt arbeidsfortjeneste og bevertning. Beløpet dekkes
inn ved reduksjon av serviceavtalerhvor det ikke innføres elektronisk reiseregningsprogram.

4. Leiebilavtalen avsluttes fra 01.01.2016.

5. Kommunestyret vedtar at alle vannprøver som skal til laboratorium i Alta sendes med buss eller på

annen måte slik at man ikke ikke tar kommunens ansatte ut av produksjon.
6. Kommunens traktor med tilhørende utstyr som tilhenger, snefreser og eventuelt annet utstyr lyses ut for

salg til høystbydende.

7. Kommunestyret ber om å få framlagt en vurdering om brøytetjenesten i Havøysund kan gjennomføres i
egen regi, med egne ansatte og egne maskiner, til en lavere kostnad for kommunen totalt sett enn
dagens kontrakt. Da brøytekontraktene går ut våren 2016bq en om at en slik utredning foreligger til
behandling løpet av februar/mars måned 2016.

ll



8. Oppvarming av de store kommunale bygg tar en stor del av byggenes driftskostnader. Så vel av
økonomiske som miljømessige årsaker vil en omlegging fra elektrokjeler til varmepumper med sjøvann
fra Havøysundet som varmekilde, antakelig gi en stor gevinst. Kommunestyret ber derfor om at det blir
satt i gang utarbeidelse av et skisseprosjekt for å få beregnet potensialet for oppvarming av rådhuset,
omsorgsboliger, skolen, Polarhallen og eventuelt andre bygg med varmepumpeløsning. Til formålet
avsettes kr. 150 000 som søkes finansieres ved 75 000 i tilskudd fra Enova og 75 000 fra låneopptak.

9. Kommunestyret ber administrasjonen iverksette forhandlinger med NOFO med henblikk på å Ë til en
aüale om en felles vaktordning for brannvesenet og oljevernet.

10. Kommunestyret viser til sitt vedtak i sak 82ll I Budsjett 2012 vedr. asfaltering og ganglsykkelvei til
Hallvika. Kommunestyret vil nok en gang be ordfører/administrasjonen gå i dialog med

Srlkeskommunen for å ñ forlenget gang- og sykkelveien helt til industriområdet i Hallvika. Om
nødvendig må kommunen kunne wrdere en deltakelse i et slikt prosjekt. Samtidig må en få avklart om
vannledning til Hallvika må skiftes ut og om den eventuelt kan legges i sjø. Det er viktig at denne delen
av fflkesveien rustes opp med bla asfalt så snart som mulig.

I 1. I forhold til kommunereformen ber kommunestyret administrasjonen legge fram en strategi til
eventuelle forhandlinger med andre kommuner som en ser det naturlig å forhandle med.

12. Kommunestyret er sterkt beþmret for den økonomiske situasjonen framover. Kommunestyret ber
derfor ordfører/formannskap starte prosesser med sikte på å redusere kommunens driftsutgifter slik at

man siker den økonomiske handlefriheten for kommunen i tiden som kommer.

Kommunestyret nedsetter en prosjektgruppe som starter omstillingsprosjektet umiddelbart.
Til prosjektgruppa velges: Tor-Bjame Stabell

Reidun Mortensen

Georg Mathisen

Økonomisj ef Ingrid Maj ala

Gruppen konstituerer seg selv innen 15.januar2016.

Repr. Arvid Mathisen fremmet følgende tilleggs fellesforslag fra SP/H/AP:
Investeringsbudsjettet for 2016 -2019 vedtas med forbehold om endringer i februar 2016

Votering:
Formannskapets innstilling - Enst. vedtatt
Fellesforslag fremmet av repr. Arvid Mathisen - Enst. vedtatt

Fellesforslag fremmet av repr. Arvid Mathisen vedr. investeringsbudsjett - Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar det framlagte økonomidokumentet som Måsøy kommunes årsbudsjett 2016 og
økonomiplan 2016 - 2019.

Kommunestyret krever at prosessen for budsjettbehandling bedres for fremtiden.
Komiteene og partiene må inn i prosessen på et langt tidligere tidspunkt.
Første budsjettutkast må foreligge før utgangen av oktober 2016.
Administrasjonen legger frem en tidsplan til formannskapet innen April 2016.

Pkt. 7 i sektor for oppvekst og kultur - Økonomiplan 201 6 - 201 9
Nedleggelse av Måsøy skole fra 01.08.16 strykes.
Utredning om drift av Måsøy skole startes.

Investeringsbudsjett s. 5 - Økonomipløn 2016 - 2019:
Kommunestyret foreslår følgende prioriteringer utover den prioriteringslisten som foreligger (3-6).
2016: l.Asfalteringogfartsdumper

2.Bassenget
3.Renovering av boliger

2017: l.Rådhuset
2.Rehabilitering tak Strandgata I 56
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3.Snøfres

1. Kommunestyret ber om at det settes i gang prosesser som fbrer til utgiftreduserende tiltak på minst
1,9 mill. kr. som dekkes inn ved følgende reduksjoner:
kr. 300.000,- fra Sentraladministrsjonen

kr. 600.000,- fra kultur- og oppvekst

kr. I mill. fra helse - og omsorg.

Bla ber en om at det konkret sees på en mulig felles drift av Daltun/Bekketun og Helsesenteret.
Midlene skal dekke inn reduksjon av eiendomsskatt og til fortsatt drift av Måsøy skole,

2. Kommunestyret ber om en utredning om videre drift av Måsøy skole som legges flam til behandling
april2016.

3. Kommunestyret vil fortsatt avholde sine møter på dagtid også med bevertning. Rammen for Politisk
styringsorgan økes med kr 100.000 som dekker tapt arbeidsfortjeneste og bevertning. Beløpet dekkes
inn ved reduksjon av serviceavtaler hvor det ikke innføres elektronisk reiseregningsprogram.

4. Leiebilavtalen avsluttes fra 01.01.2016.

5. Kommunestyret vedtar at alle vannprøver som skal til laboratorium i Alta sendes med buss eller på
annen måte slik at man ikke ikke tar kommunens ansatte ut av produksjon.

6, Kommunens traktor med tilhørende utstyr som tilhenger, snefreser og eventuelt annet utstyr lyses ut for
salg til høystbydende.

7. Kommunestyret ber om å ffi framlagt en vurdering om brøytetjenesten i Havøysund kan gjennomføres i
egen regi, med egne ansatte og egne maskiner, til en lavere kostnad for kommunen totalt sett enn
dagens kontrakt. Da brøytekontraktene går ut våren 2016ber en om at en slik utredning foreligger til
behandling løpet av februar/mars måned 2016.

8. Oppvarming av de store kommunale bygg tar en stor del av byggenes driftskostnader. Så vel av
økonomiske som miljømessige årsaker vil en omlegging fra elektrokjeler til varmepumper med sjøvann
fra Havøysundet som varmekilde, antakelig gi en stor gevinst. Kommunestyret ber derfor om at det blir
satt i gang utarbeidelse av et skisseprosjekt for å ñ beregnet potensialet for oppvarming av rådhuset,
omsorgsboliger, skolen, Polarhallen og eventuelt andre bygg med varmepumpeløsning. Til formålet
avsettes kr. 150 000 som søkes finansieres ved 75 000 i tilskudd fra Enova og 75 000 fra låneopptak.

9. Kommunestyret ber administrasjonen iverksette forhandlinger med NOFO med henblikk på å ft til en
avtale om en felles vaktordning for brannvesenet og oljevernet.

10. Kommunestyret viser til sitt vedtak i sak 82ll I Budsjett 2012vedr. asfaltering og gang/sykkelvei til
Hallvika. Kommunestyret vil nok en gang be ordfører/administrasjonen gå i dialog med

Srlkeskommunen for å ffi forlenget gang- og sykkelveien helt til industriområdet i Hallvika. Om
nødvendig må kommunen kunne vurdere en deltakelse i et slikt prosjekt. Samtidig må en ñ avklart om
vannledning til Hallvika må skiftes ut og om den eventuelt kan legges i sjø. Det er viktig at denne delen
av Srlkesveien rustes opp med bla asfalt så snart som mulig.

I l. I forhold til kommunereformen ber kommunestyret administrasjonen legge fram en strategi til
eventuelle forhandlinger med andre kommuner som en ser det naturlig å forhandle med.

12. Kommunestyret er sterkt bekymret for den økonomiske situasjonen framover. Kommunestyret ber
derfor ordfører/formannskap starte prosesser med sikte på å redusere kommunens driftsutgifter slik at
man sikrer den økonomiske handlefriheten for kommunen i tiden som kommer.
Kommunestyret nedsetter en prosjektgruppe som starter omstillingsprosjektet umiddelbart.
Til prosjektgruppa velges: Tor-Bjarne Stabell

Reidun Mortensen

Georg Mathisen
Økonomisjef Ingrid Majala

Gruppen konstituerer seg selv innen 15. januar 2016

Investeringsbudsjettet for 2016 - 2019 vedtas med forbehold om endringer i februar 201 6

Enst. vedtatt
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BUDSJETTREGULERING 2015 MÅSØY INDUSTRIEIENDOM KF

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret vedtar Måsøy Industrieiendom KF sin vedlagte budsjettregulering med følgende endringer:

I . Art 123 I 0, ansvar 2000 Hygronorbygget endres kun med kr 1 .000,-
2. Art 19400, ansvar 4000 Finanstransaksjoner er bruk av fond og skal stå i kredit
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Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Rådmannens innstilling vedtas.

Enst. vedtatt
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Protokolltilførsel Brøytetjeneste på FV 889 Snefjord - Havøysund

Måsøy Arbeiderparti har i sitt medlemsmøte den 15.12.2015 drøftet brøytetjenesten på FV
889 strekningen Snefiord - Havøysund. Bakgrunnen er den dårlige brøytetjenesten som en

har opplevd den siste uken. Folk er forbannet og frustrerte over det de mener er unødvendig
stengt og kolonnekjørt vei og ikke minst manglende informasjon. Skal dette fortsette ser en

med stor uro på tjenesten til vinteren.

Måsøy AP krever at Slkeskommunen og vegvesenet går gjennom hele brøytetjenesten på

strekningen Snefiord - Havøysund. Ser til at utstyret er tilstrekkelig dimensjonert og ikke
minst at det settes på folk som har erfaring fra slike områder.

Det er en rett også for vår befolkning å ha en trygg og god brøytetjeneste som skaper gode og
trygge boforhold for oss. Ikke minst er det viktig at veiene holdes åpne slik at næringslivet i
vår kommune kan konkurrere på like vilkår som andre her i fflket.

Måsøy AP forventer raske tiltak fra de ansvarlige.
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